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EΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

 

ΘΕΜΑ: Σοβαρά προβλήματα από την υπολειτουργία του παιδο-
καρδιοχειρουργικού τμήματος του νοσοκομείου «Αγ. Σοφία» 

 

Από τον Σεπτέμβριο του 2019 το παιδο-καρδιοχειρουργικό νοσοκομείο «Αγ. 
Σοφία», το μοναδικό παιδο-καρδιοχειρουργικό νοσοκομείο της χώρας, 
σταμάτησε να δέχεται περιστατικά, λόγω ανακαίνισης που πραγματοποιήθηκε 
σε τμήμα του.  

Τα επείγοντα περιστατικά εξυπηρετούνται από το Ωνάσειο Καρδιοχειρουργικό 
Κέντρο, κάτι που όμως δημιουργεί μια σειρά προβλημάτων, αφού το Ωνάσειο, 
εξυπηρετεί μόνο τα έκτακτα περιστατικά και καλύπτει δωρεάν μόνο τα 
ασφαλισμένα παιδιά. Παράλληλα, το Ωνάσειο δεν έχει τμήματα παιδιατρικής με 
αποτέλεσμα να μην μπορεί να καλύψει πλήρως τη νοσηλεία των παιδιών που 
έχουν ανάγκη. Την κατάσταση αυτή δυσκόλεψε ακόμα περισσότερο η 
απόφαση του Υπουργείου Υγείας τον Μάιο 2020 να μετατραπεί το νοσοκομείο 
«Αγ. Σοφία» σε κέντρο covid. Το μοναδικό νοσοκομείο για παιδιά με 
προβλήματα καρδιάς, μετετράπη σε κέντρο covid, με αποτέλεσμα να 
απομακρύνεται η δυνατότητα πλήρους λειτουργίας του.  

Από την πρώτη στιγμή που δημιουργήθηκαν τα προβλήματα αυτά, οι γονείς 
των παιδιών με καρδιοπάθειες αντέδρασαν στις αποφάσεις του Υπουργείου και 
με ανακοινώσεις τους κατήγγειλαν την δραματική κατάσταση που βιώνουν. Το 
Υπουργείο Υγείας τότε απάντησε στις καταγγελίες των γονέων υποσχόμενο 
πως το «Αγ. Σοφία» θα ξεκινήσει άμεσα να λειτουργεί κανονικά και να 
πραγματοποιεί χειρουργεία.  

Ωστόσο, μέχρι και σήμερα στο νοσοκομείο «Αγ. Σοφία» επικρατεί η ίδια 
ακριβώς κατάσταση, αφού προγραμματισμένα χειρουργεία δεν υπάρχουν και 
τα έκτακτα περιστατικά μεταφέρονται στο Ωνάσειο.  

Επειδή το παιδο-καρδιοχειρουργικό τμήμα του νοσοκομείου «Αγ. Σοφία» είναι 
το μοναδικό δημόσιο παιδο-καρδιοχειρουργικό νοσοκομείο στην Ελλάδα, τα 
προβλήματα από την υπολειτουργία του είναι τεράστια για τα παιδιά και τις 
οικογένειές τους.  
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Επειδή η αναμονή για τακτικό χειρουργείο είναι τεράστια και οι γονείς 
βρίσκονται σε απόγνωση. 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

Γιατί δεν λειτουργεί πλήρως το παιδο-καρδιοχειρουργικό τμήμα του 
νοσοκομείου «Αγ. Σοφία», από τη στιγμή που έχουν ολοκληρωθεί οι 
εργασίες ανακαίνισης; 
                                                   
                                                   

Οι ερωτώντες βουλευτές 
 

Μάρκου Κώστας 
Αναγνωστοπούλου Αθανασία(Σία) 

Αβραμάκης Ελευθέριος 
Αλεξιάδης Τρύφων 

Αυγέρη Δώρα 
Βαρδάκης Σωκράτης 

Βέττα Καλλιόπη 
Γιαννούλης Χρήστος 
Δρίτσας Θεόδωρος 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 
Κασιμάτη Νίνα 

Μάλαμα Κυριακή 
Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μωραΐτης Θάνος 
Νοτοπούλου Αικατερίνη 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος(Σάκης) 
Πούλου Παναγιού 

Ραγκούσης Γιάννης 
Σκουρολιάκος  Παναγιώτης 

Φωτίου Θεανώ 
Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γεώργιος 
 

 




